
 
 

 
  
 

PROTOKOLL ÅRSMØTE 2021 I  
BORGUND UTVIKLING 
 

Sted: Borgund samfunnshus 
Tid: 24.11.22 kl. 19:30  
 
Desse møtte:   

  
 
Sak 1: Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Godkjent, men med kommentar på at årsmøte var forsinka i år igjen.  
Sak 2: Val av møteleiar og skrivar 

Møteleiar: Gard Guttulsrød 
 
Skrivar: John Bøthun Liøen 

 
Sak 3:  Val av 2 personar til å skrive under møteboka 
 

1.   Anne Nedrehegg 
2. Sæmund Stokstad 

 
Sak 4: Årsmelding for Borgund Utvikling 2021 
Årsmøte ber styret laga eit forslag til justere vedtekter som regulerer kor mykje styret kan 
disponera i eit einskildsvedtak-, samt vudera å innføra søknadsfrist for søknad om tilskot. 
Justerte vedtekter skal leggast fram til årsmøte mars 2023.  
 
Styret i Borgund utvikling må inn i brøynnøysundsregisteret å oppdatera informasjonen der.  
 
Ynskje om å få betre kommunikasjonsflyt ut. Problem å poste på både facebook, heimeside 
og plakat på bui. Framlegg om at styret kanskje burde hatt nokon som har ansvar for akkurat 
dette.  
 
Årsmelding godkjent.  
 
Sak 5:  Rekneskap 2021 
Godkjent 
 
Sak 6: Arbeidsplan 2022 
Godkjent. Innspel om at det er lurt av styret å ikkje ha altfor mange ballar i lufta. Viktigare å 
ha få sakar og få gjennomført versus bita over for mykje,  
 



 
 

Sak 7:  Budsjett 2022 
Godkjent med 17 000,- i tillegg på prosjekt.  
 
Sak 8: Val  
 
Gard Guttulrød, på valg, og går ut.  
Øyvind Horge, på valg. 2 år. Valnemd har forslag til gjenvalg.  
Torbjørn Kirkevold, på valg. 2 år. Valnemd har forslag til gjenvalg. 
Solgun Haugen, (vara) på valg. 2 år. Valnemd har forslag til gjenvalg. 
Gunnvor Breistøl, (revisor)  på valg. 1 år. Valnemd har forslag til gjenvalg. 
Anne Nedrehegg, (revisor) på valg. 1 år. Valnemd har forslag til gjenvalg. 
 
John Bøthun Liøen er fungerande leiar fram til neste årsmøte i mars 2023.  
Solgun Haugen vert fungerande styremedlem fram til neste årsmøte i mars 2023.  
 
Heine Linga held fram i valnemda.  
 
 
Sak 9: Innkomne saker 
 
Velkomstbrev til nyinnflytta med infoskriv om bygdi og aktivitetar.  
 
Breiband til kommunehuset. Puben har delt wifi i åresvis, ynskje om at Lærdal kommune tek 
dette.  


